十事



09 · 2023



HSUHK students embrace overseas experiential learning 恒生大學學生擁抱海外體驗式學習

Highlights 精選

- Launch of Strategic Plan 2023-2028 公佈策略發展計劃 2023-2028
- HSUHK receives HK\$20 Million from
 Dr Martin Lee
- 恒生大學獲李家誠博士捐贈港幣 2,000 萬元
- HSUHK spearheads collaborative endeavour with three institutions to develop metaverse platform 恒生大學牽頭四校開發元宇宙互動學習平台



The Hang Seng University of Hong Kong Newsletter 香港恒生大學通訊

學生成就

Students awarded in industrial system engineering management innovation project competition

學生團隊於工業系統工程管理創新項目比賽獲獎

Two Supply Chain Management student teams won first and second runners-up in the Industrial System Engineering Management Innovation Project Competition 2023, organised by the Institute of Industrial and Systems Engineers – Hong Kong.

The Competition encourages students' innovation in intelligent and applicable solutions for industrial and systems engineer management. HSUHK students stood out among several teams from various universities with their brilliant innovative projects.





HSUHK graduate receives recommended paper award

恒大畢業生榮獲論文推薦獎

So Pak-chung, 2023 graduate from the Department of Chinese, won the "Recommended Paper" Award at the 7th Undergraduate Academic Conference on Humanities (UAC) organised by The Education University of Hong Kong.

中文系 2023 年度畢業生蘇栢聰於香港教育大學主辦的第七屆「大學生人文學術研討會」榮獲論文推薦獎,其論文題目為《論千禧年後中國成長小説之特色及其反映之社會面貌》。



▲ So Pak-chung (left) and his advisor Dr Sabrina Yeung Choi-kit. 蘇栢聰(左)與論文導師楊彩杰博士。

HSBC scholarships awardees 傑出學生獲頒滙豐獎學金

Four HSUHK School of Business students were awarded HSBC scholarships this year. Chan Chong-fai (BBA in Financial Analysis, Year 4) received the HSBC Greater Bay Area (Hong Kong) Scholarship; while Christy Ng (BBA in Finance and Banking, Year 4), Fanny Cheung and Kung Wai-hong (BBA in Professional Accountancy, Year 4) received the HSBC Hong Kong Scholarship.

四名商學院學生獲頒本年度滙豐獎學金,其中金融分析工商管理學士四年級學生陳創輝獲得「滙豐粵港澳大灣區(香港)獎學金」。金融及銀行學工商管理學士四年級學生吳思穎、專業會計學工商管理學士四年級學生張芯鳳以及龔偉康,則獲得「滙豐香港獎學金」。



▲ (1st to 4th from left) HSUHK four students receive HSBC Scholarships. (左一至四) 恒生大學四名滙豐獎學金得主。

